
AGENDERINGSAANVRAAG 

Raadsleden 
 
Om binnen Raad op Donderdag een onderwerp te agenderen, vragen we u een verzoek in te dienen 

bij de agendacommissie van de gemeenteraad. Gebruik daarvoor onderstaande vragenlijst en stuur 

die aan raadsgriffie@woerden.nl. De griffie bereidt op basis van dit formulier een advies aan de 

agendacommissie voor. Eventueel vindt over dit advies nog afstemming plaats. Het kan voorkomen 

dat de agendacommissie het verzoek niet honoreert of een alternatief voorstelt. 

 

Onderwerp 

Verzoek aan OMU om nadere toelichting te geven over activiteiten bedrijventerrein 

Barwoutswaarder 

 

Aanleiding en motivatie 

Op 23 september jl. heeft de fractie van Woerden&Democratie contact gezocht met de directie van 

De OntwikkelingsMaatschappij Utrecht (OMU) over het activiteiten op het bedrijventerrein 

Barwoutswaarder. Wij dienden bij hen het specifieke verzoek in tot een gesprek. Daarop reageerde 

de directeur van de OMU, de heer Hazeleger, met een aanbieding om in een commissievergadering 

uitleg te komen geven aan de gehele Woerdense raad.  

 

Urgentie en draagvlak 

De urgentie is hoog te meer omdat voor het einde van dit jaar nog een raadsdebat gepland staat over 

een alternatief trace van de Rembrandtbrug. Een mail aan de fractievoorzitters met de vraag of er bij 

meerdere partijen behoefte was aan een gesprek met de OMU leverde weinig respons op. 

Wethouder Noorthoek gaf in een persoonlijk gesprek aan dat hij uitleg van de OMU in de Woerdense 

raad wel zinvol vond.  

 

Doel 

Het doel is om ons als gemeenteraad een beter beeld te kunnen vormen over welke rol de OMU wil 

aannemen in de herstructurering van het bedrijventerrein Barwoutswaarder en de aanleg van de 

Rembrandtbrug. Wat zijn de onderlinge verwachtingen en eventuele verplichtingen? Wat kan wel en 

wat kan niet?  

 

Gewenste resultaat van de bespreking 

De bespreking is zinvol geweest wanneer de gemeenteraad meer informatie heeft over de 

doelstellingen van de OMU in het algemeen en in het bijzonder op het bedrijventerrein 

Barwoutswaarder. Daarnaast verwachten we o.a. een antwoord te krijgen op de vragen die onder 

het kopje “Doel” zijn omschreven. Het zou wenselijk zijn als een bijeenkomst met de OMU voor het 

debat over een alternatief trace Rembrandtbrug ingepland zou kunnen worden.  

 

Reem Bakker, namens de fractie van Woerden&Democratie 
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